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Referat fra møte i faglig råd for 

restaurant- og matfag 

Dato: 03.12.2024 
Sted: Teams 
   

Rådsmedlemmer: 

Medlem Varamedlem Deltok på møtet 
Arbeidstakersiden 
Gard Hofsvang | LO 

Fellesforbundet 
Anne Marie Andersen | LO 

Fellesforbundet 

Gard Hofsvang | LO 

Fellesforbundet 

Merete Helland | LO NNN 
Hanne Hoelstad Sinnerud | 

LO NNN 
Merete Helland | LO 

NNN 

Arnt Steffensen | YS Delta Monica Smørvik | YS Delta  

Egil Ove Wulvig | LO NNN 
Erlend Eliassen | LO 

Fagforbundet  

Arbeidsgiversiden 
Espen Lynghaug | NHO Mat og 

Drikke 
Lars Lindland | NHO Mat og 

Drikke 
Espen Lynghaug | NHO 

Mat og Drikke 
Gunnar Bakke | NHO Mat og 

Drikke 
Marit Bærøe | NHO Sjømat 

Norge 
Gunnar Bakke | NHO 

Mat og Drikke 

Henrik Hamborg | NHO Reiseliv 
Jorulf Brøvig Silde | NHO 

Service og Handel 
Henrik Hamborg | NHO 

Reiseliv 

Cathrine Fjelstad Gujord | KS 
Per Osland | KS 

Cathrine Fjelstad 

Gujord | KS 
Skoleeier 

Anne Sara Svendsen | KS 
Trine Ludvigsen | KS 

Anne Sara Svendsen | 

KS 
Ina Cathrine Sagen | KS Espen Eriksen | KS  

Lærerorganisasjon 

Marit F. Danielsen | 

Utdanningsforbundet 

Merete Aga-Thoresen | 

Utdanningsforbundet  

Trond Urkegjerde | 

Utdanningsforbundet 

Stig Hanssen | 

Utdanningsforbundet 

Trond Urkegjerde | 

Utdanningsforbundet 

Ona Cecilie Totland | Skolenes 

Landsforbund 

Stein Frode Tørresvold | 

Skolenes Landsforbund 

Ona Cecilie Totland | 

Skolenes Landsforbund 

Elevrepresentasjon 

Tea Varsi| Elevorganisasjonen  
ingen vararepresentasjon 

Tea Varsi| 

Elevorganisasjonen 

Utdanningsdirektoratet 

Kaja Emilie Walsh  Kaja Emilie Walsh 

Inger Lise Stieng   

 



 
 

Dagsorden: 

Sak 1/5/2024 Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Sak 2/5/2024  Europass-beskrivelser 
Sak 3/5/2024  Orienteringssaker 
Sak 4/5/2024  Eventuelt 

 
 

 

 

1/7/2024 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak: 

Godkjent 

 

2/7/2024 Europass-beskrivelser 

Bakgrunn for saken 

Viser til sak 3.4.24, der rådet fikk presentert saken. Vedtaket som ble fattet var:  

Vedtak: FRRM foreslår følgende fag i første runde: kokk, servitør, konditor og foreslår å 

bruke læreplan og/eller eksamensnemndene som sakkyndige 

Gruppene foreslått av FRRM har laget beskrivelser for de tre fagene, som i tillegg har blitt 

vurdert mot de vesentlige elementene rådet definerte ifm. godkjenningsordning for 

utenlandsk utdanning (sak 4.3.24). Fagansvarlig presenterer beskrivelsene og gir en kort 

redegjørelse. Setningen som beskriver mulig videre utdanningsmuligheter på EQF/NQF nivå 5 

må avklares og praktiseres likt på tvers av fag og utdanningsprogram.  

Kort oppsummering av diskusjonen i rådet: 

Rådet lurer på om det er mulig å ha en formulering som viser at 2+2 er hovedmodellen, men 

at det finnes flere veier til oppnådd fag- eller svennebrev. 

Vedtak: 

Rådet godkjenner Europass-beskrivelsene for kokk-, servitør- og konditorfaget. 

 

 

https://utdanningsdirektoratet.sharepoint.com/:f:/r/sites/Fagligrdforrestaurantogmatfag-gruppe/Delte%20dokumenter/R%C3%A5dsm%C3%B8ter/2024/R%C3%A5dsm%C3%B8te%20nr.%207/Europass?csf=1&web=1&e=vFdeLJ


3/7/2024 Orienteringssaker 
• Lærlingundersøkelsen 2024  

Spørsmålene som stilles i undersøkelsen finnes på Udirs nettsider. Udir vil følge opp 

ytterligere etter nyttår. Rådet hadde noen refleksjoner: 

o I hvor stor grad blir opplæringskontorene brukt til å markedsføre 

lærlingundersøkelsen?  

o Er tidspunktet og lengden på gjennomføringsperioden for undersøkelsen 

hensiktsmessig? 

o Kan man samle rådene på tvers for å drøfte utfordringen med svarprosent 

osv.? Mulig tema for et fellesmøte mellom faglige råds AU og Udir. 

o LOs lærlingpatrulje kan også oppfordre til å svare på undersøkelsen 

• Kort orientering fra arbeidsverkstedet om utviklingsredegjørelsen: 

o Gunnar Bakke delte fra dag 1: nyttig og interessant å høre fra de andre rådene, 

om deres prosesser og innholdet i de andre utviklingsredegjørelsene 

o Henrik Hamborg delte fra dag 2: gruppearbeid på tvers, Henrik deltok i en 

gruppe om teknologisk utvikling og grønn omstilling og Merete Aga-Thoresen 

deltok i gruppa om YFF 

 

4/7/2024 Eventuelt 
Anne Sara Svendsen delte en sak fra Fylkesutvalget i Vestland om rekruttering i RM.   

Espen Lynghaug løftet problematikk knyttet til trekkeksamen på vg2 (tverrfaglig praktisk 

eksamen.  

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/brukerundersokelser/larlingundersokelsen/sporsmal-i-larlingundersokelsen/
https://prod01.elementscloud.no/publikum/821311632_PROD-821311632/DmbMeeting/421

